



TORRANCE CHINESE SCHOOL

Student Referral Form

Referral Guidelines

1. You are eligible for a referral award only when you refer NEW student(s) to TCS. New student are students who have never been enrolled or enrolled within the last 2 years at TCS.
2. If the student(s) you refer completes a full year (2 semesters), you will receive a referral award of 10% of new student's paid tuition for the year at the completion of a school year. Tuition for new student may be prorated based on time of enrollment. Please refer to registration guideline for tuition breakdown.
3. There is no cap on the number of referrals. The more new students you refer, the more award you will earn.
4. If a student is referred by more than one TCS Family/Parent, **the first referral received** will be the one rewarded when the new student is enrolled into the school and completes a full year (2 semesters).

TCS Family/Student Information

Student Name: _____ Date: _____
Parent Name: _____ Class Grade/Room: _____
E-Mail Address: _____ Phone No: _____

New Student Information

New Student Name: _____
Parent Name: _____
E-Mail Address: _____
Phone No: _____

For TCS Use Only

Date Received: _____ Completed Semester(s)? Fall Spring
Enrolled Date: _____ Award Date: _____
Principal Signature: _____ Refund Check # Issued: _____



托倫斯中文學校

在校生推薦新生獎勵活動表格

活動辦法

1. 在校生推薦新生至托倫斯中文學校就讀即可以得到推薦獎勵。在過去兩學年未於本校註冊並就讀的學生均可視為新生。
2. 當你推薦的新生在本校連續註冊兩個學期後，你將可得到該新生繳交學費 10%的推薦獎勵金。在學期中入學的新生其繳交的學費金額將按照比例計算。你的獎勵金將是新生實際繳交學費的 10%。
3. 推薦新生的獎勵金無上限。推薦越多，獎勵越多!
4. 每位新生只能由一位在校生推薦入學。本校將以收到的第一張推薦表格為準，在新生完成兩學期註冊之後，在第二個學期結束時發出獎勵金給表格上的推薦人。

TCS 在校學生 / 家長資料

在校生姓名: _____ 日期: _____
家長姓名: _____ 在校班級: _____
家長電子信箱: _____ 家長連絡電話: _____

新生資料

新生姓名: _____
家長姓名: _____
家長電子信箱: _____
家長連絡電話: _____

For TCS Use Only

Date Received: _____ Completed Semester(s)? Fall Spring
Enrolled Date: _____ Award Date: _____
Principal Signature: _____ Refund Check # Issued: _____